
Van: Coby de Koning 

Verzonden: donderdag 3 mei 2018 19:49 

Geachte dames en heren van Presidium en Gemeenteraad Kaag en Braassem, 

  

Op 26 februari jl. hebben wij als bestuur van stichting Het Veense Hout een overleg gehad 

met een aantal leden van het presidium. 

In vervolg daarop sturen wij u een brief met het verzoek om een uitspraak van de 

Gemeenteraad m.b.t. de locatiekeuze van het openbare park in Roelofarendsveen. Zoals 

afgesproken sturen wij u als bijlage het verslag van de omwonendenavond van 3 april. 

  

Wij hopen op uw spoedige reactie. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Coby de Koning-Kraan, 

secretaris. 

 



Aan het Presidium 

van de Raad van Gemeente Kaag en Braassem 

Postbus  1 

2370 AA Roelofarendsveen 

 

 

Roelofarendsveen, 3 mei 2018 

Betreft: 

Reactie en aanvullende informatie naar aanleiding van ons gesprek d.d. 26 februari 2018 

 

Geacht Presidium, 

Naar aanleiding van ons gesprek d.d. 26 februari 2018 willen wij u informeren over de volgende 

vorderingen die wij hebben gemaakt sindsdien. 

 

Op dinsdag 3 april 2018 hebben wij een bewonersavond gehouden voor de omwonenden van de 

beoogde locatie bij De Veense Bukker. Wij hebben een presentatie gehouden voor de omwonenden 

over onze plannen en de huidige status hiervan. Vervolgens zijn we verder in gesprek gegaan over 

aandachtspunten, zorgen, tips vanuit de omwonenden. De conclusie is dat de omwonenden positief 

staan tegenover de locatie van het beoogde dorpspark. Er zijn aandachtspunten geuit over 

parkeermogelijkheden en eventuele bestuiving/beplanting die dichtbij huidige bedrijfsvoering  plaats 

zou kunnen vinden. Uiteraard hebben beide punten onze aandacht en kunnen wij bij de inrichting 

hier zeker tot goede inrichting komen in samenspraak met de omwonenden. 

Bijgaand ontvangt u ook het verslag van de bewonersavond. Onze conclusie is dat de omwonenden 

het dorpspark op de locatie Veense Bukker omarmen. 

Inmiddels hebben wij ook Greenport en platform Veenstreek gesproken. Het onttrekken van gronden 

uit het duurzaam tuinbouwgebied valt nu niet in hun focus en daarom kunnen zij ons initiatief nu niet 

steunen. Een tuinbouwonderneming kunnen wij met ons dorpspark inderdaad niet voeren in het 

duurzame gedeelte. Maar wij vinden met de aard en karakter van ons initiatief dat we juist ook de 

sector glas/tuinbouw  kunnen ondersteunen. Zo zijn er mogelijkheden om op het deel, dat nu binnen 

de duurzame tuinbouw valt, in te richten met een deel van de bestaande kas en andere vormen van 

tuinbouw waarbij de bezoekers het karakter van tuinbouw kunnen beleven. Ook zou ons initiatief 

goed kunnen aansluiten op een beoogde Tulipfarm. De huidige staat van onderneming op het door 

ons beoogde perceel in het duurzaam tuinbouwgebied is nu ook bij verre van duurzaam te noemen. 

Voor de duidelijkheid willen wij aangeven dat wij behoefte hebben aan een duidelijke uitspraak van 

de Raad over de locatiekeuze, zowel over het deel dat nu in eigendom is van de Veense  Bukker, als 

ook over het (verpauperde) deel dat nu in eigendom is van een derde gelegen achter de Floraweg 48 

en  50 (duurzaam tuinbouwgebied). 

 



Een aansluiting naar de Floraweg van ons dorpspark is essentieel voor ons om voor deze locatie te 

kiezen. Op deze manier wordt het park daadwerkelijk beter bereikbaar op fiets en voor voetgangers 

vanuit het centrum. Een dorpspark op deze locatie zonder doorgang naar de Floraweg is voor ons 

geen optie. 

Tot slot willen wij u verzoeken om de verantwoordelijkheid op te pakken om te zorgen voor 

voldoende m2 groen binnen de gemeente Kaag en Braassem voor onze inwoners. Op dit moment is 

dat voor onze gemeente veel te laag en ons initiatief biedt een mooie mogelijkheid om te zorgen 

voor meer m2 groen per inwoner en daarmee het bevorderen van de gezondheid en welzijn van al 

uw inwoners. 

Wij hopen dat de Raad op korte termijn kan reageren en wachten met spanning de uitspraak van de 

Raad af over de locatiekeuze van Het Veense Hout en of ons businessplan binnen het gestelde beleid 

van de gemeente past. 

Hoogachtend, 

 

 

Namens Het Veense Hout 

Ron van der Lem Voorzitter 

Coby de Koning  Secretaris 

Sonja Bakker  Penningmeester 

Dennis van der Meer Zorg 

Michel van Klink Projecten 

Fanny van der Meer Fondsen 

Andre Jehee  Theehuis 

Leonie Kaats  Communicatie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bijlage: zie separaat verslag bewonersavond 3 april 2018. 
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